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          Vs.3,  11-12-2017 
 
Voorzitter, 
 
Voor ons ligt het raadsvoorstel tbv. een voorbereidingskrediet “Aanpak Asbestdaken”. 
Op zich een onderwerp waar het CDA al vele jaren aandacht voor heeft gevraagd en waar dan nu 
eindelijk een plan van aanpak voor op tafel ligt.  
Op zich een probleem welke meerdere groepen raakt van een product wat iedereen kent en waar al 
heel veel over is geschreven. Asbestverwijdering is goed voor onze gezondheid en duurzaamheid 
welke ons allen aangaat. 
 
Het plan van aanpak m.b.t. de asbestdaken is helder. 
2017-2018 inventariseren van de particulier, bedrijven en de agrariër, zodat we weten hoe groot het 
probleem werkelijk is. 
Hierna kunnen we de doelgroepen actief benaderen en bijstaan met raad en daad. We kunnen 
desnoods expertise bij de buurman (hof van Twente) inwinnen of een samenwerkingsverband 
zoeken met een partij zoals “Asbestschakel.nl” zoals de wethouder aangaf bij politiek beraad. 
Daarna gaan we vanaf 2024 handhaven. 
 
Voor veel mensen zal dit misschien haalbaar zijn en zien ze het vervangen van het asbest dak als een 
stuk verduurzaming van hun huis of bedrijf met of zonder zonnepanelen o.i.d. 
Er is misschien ook wel een groep die het financieel niet kan opbrengen en die dan eventueel in de 
gevarenzone komen. M.b.t. deze groep gaan we ervan uit dat de wethouder ons t.z.t. aanvullend zal 
informeren. Bij ondersteuning van deze groep is voor ons wel het uitgangspunt dat dit dan een 
gezamenlijke opgave c.q.  oplossing met de provincie is. 
 
 
Tot zover  
 
 
(Oost, west in Twente geen asbest) 
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